
基本營養素：超級抗氧化劑
Essentials™: Mega Antioxidant

每瓶84片
84 Tablets / Bottle

科學研究証實游離基能破壞細胞功能。游離基產生自新陳代謝過程、
脂肪氧化、環境污染及其他因素。人體本身具備一個抗氧化系統去對
抗游離基。但緊張的生活和環境污染，導致大量游離基產生，令本身
對抗游離基的系統亦應付不來。 USANA 特別研製一個均衡和高效的
維他命和抗氧化劑組合配方，幫助身體對抗游離基，從而令身體達至
理想健康。

New findings are published every month about the damaging effects 
of free radicals. Free radicals are created by metabolic processes, fat 
oxidation, pollution, and many other sources. The body produces 
antioxidants to counteract free-radical damage, but our modern 
lifestyles and environmental pollutants can create more free radicals 
than the body can normally handle. USANA has concentrated on 
formulating an extremely potent combination of vitamins and 
antioxidants to help your body in its struggle for optimal health.

服用方法 
每天服用三片，建議餐後服用。

Directions for use:
As a dietary supplement, take three tablets daily, 
preferably with meals.

• 全面、高效能配方，提供多種重要維生素、礦物質及輔因子，有助維持長久健康 
• 採用最優質的成份，確保功效卓越、純淨及最容易被人體吸收 
• 蘊含多種抗氧化劑，為人體提供全面的「多元化保護」，以對抗游離基的氧化破壞

• Delivers a comprehensive, high-potency formula with a broad spectrum of vitamins, 
antioxidants, and cofactors for long-term optimal health 

• Provides optimal, balanced amounts of the essential vitamins and cofactors to 
 support a robust and vigorous metabolism 

• Contains comprehensive antioxidant ingredients that provide “full body protection” 
 from oxidative stress 

• Is laboratory tested for guaranteed quality. Meets USP specifications for potency, 
 uniformity, and disintegration as appropriate 


